
Protokół
z posiedzenia Rady Dydaktycznej dla kierunków:

Europeistyka, Europeistyka — studia europejskie

z dnia 17czerwca 2021 r.

1. Przewodnicząca powitała członków Rady Dydaktycznej dla kierunków:

Europeistyka, Europeistyka — studia europejskie. Została sprawdzona lista

obecności oraz stwierdzono quorum.

2. Przewodnicząca dr hab. Justyna Miecznikowska przedstawiła porządek obrad

Rady Dydaktycznej i otworzyła posiedzenie. Wobec braku innych wniosków

Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

3. Głosowanie nr 1 – Przyjęcie porządku posiedzenia:

Głosujących: 11

Za: 11

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

4. Przechodząc do punktu drugiego posiedzenia, czyli zatwierdzenia protokołu

posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 18 marca 2021 r.,

dr hab. Justyna Miecznikowska zapytała członków Rady Dydaktycznej czy mają

uwagi do protokołu. Wobec braku innych wniosków Przewodnicząca zarządziła

głosowanie. Wobec braku dalszych uwag i komentarzy do protokołu z dnia 29

kwietnia 2021 r. przewodnicząca zarządziła głosowanie.

5. Głosowanie nr 2 – zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady z dnia 18 marca

2021 r.:

Głosujących: 11

Za: 11



Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

6. W dalszej kolejności Przewodnicząca przeszła do punktu 3.,

czyli dyskusji oraz przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 7/2021 z

dnia 18 marca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia tematów prac dyplomowych na

studiach I stopnia na kierunku europeistyka — studia europejskie. Dr hab.

Justyna Miecznikowska wyjaśniła Radzie Dydaktycznej, że zmiana dotyczy

tematu pracy dyplomowej, który zmienił swoje brzmienie z „polityka

klimatyczna Unii Europejskiej po traktacie z Lizbony” na „polityka klimatyczna

w stosunkach zewnętrznych Unii Europejskiej po traktacie z Lizbony”.

Omawiany temat pracy dyplomowej został zaaprobowany przez zespół, który

koordynuje proces nauczania na europeistyce. W dalszej kolejności

Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad punktem obrad. Wobec braku

dalszych uwag i komentarzy do protokołu z dnia 29 kwietnia 2021 r.

przewodnicząca zarządziła głosowanie.

7. Głosowanie nr 3 – w sprawie zatwierdzenia tematów prac dyplomowych na

studiach I stopnia na kierunku europeistyka — studia europejskie.

Głosujących: 11

Za: 11

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

8. Następnie Przewodnicząca przeszła do punktu 4. porządku obrad Rady

Dydaktycznej, czyli informacji na temat głosowań w trybie obiegowym

przeprowadzonych w terminie od ostatniego posiedzenia Rady Dydaktycznej. Dr

hab. Justyna Miecznikowska poinformowała Radę Dydaktyczną, że od 29 kwietnia

2021 r. Rada Dydaktyczna w trybie obiegowym przyjęła 11 czerwca b.r. uchwałę w



sprawie zasad rekrutacji na rok akademicki 2022/2023 na kierunku europeistyka,

studia II stopnia, profil ogólnoakademicki. Głosowało 14 osób z czego za uchwałą

było 14 osób, przeciw 0 i nikt nie wstrzymał się od głosu.

9. W dalszej kolejności Przewodnicząca otworzyła punkt 5, czyli sprawy różne. Dr

hab. Justyna Miecznikowska udzieliła głosu Profesorowi Jackowi Wojnickiemu.

10.Prof. dr hab. Jacek Wojnicki poinformował Radę Dydaktyczną, że chciałby

przedstawić sprawozdanie z projektu ZIP. Profesor poinformował Radę, że

rozliczenie projektu ZIP wymaga przeprowadzenia 36 obron prac dyplomowych na

poziomie magisterskim, w związku z czym Pan Profesor po konsultacji z biurem ZIP

zaproponował, żeby środki finansowe, które zostały niewykorzystane przeznaczyć

na indywidualną i dodatkową pomoc od promotorów dla swoich magistrantów.

Dodatkowo prof. dr hab. Jacek Wojnicki podkreślił, że środki w pierwszej

kolejności byłby skierowane do osób, które prowadzą nieregularne seminaria.

11.W dalszej kolejności głos zabrała dr Jadwiga Nadolska, która poinformowała Radę

Dydaktyczną, że w maju b.r. przesłała promotorom prac dyplomowych zasady

dyplomowania, w odpowiedzi zwrotnej dr hab. Marta Grabowska, prof. ucz. zgłosiła

wątpliwości co do metody konstruowania pytań na egzamin dyplomowy, które w

większości dotyczą przedmiotów obowiązkowych, natomiast Profesor Marta

Grabowska zauważyła że, pytania nie odnoszą się do seminariów, które są

sprofilowane tematycznie. Dodatkowo dr hab. Marta Grabowska, prof. ucz.

poinformowała dr Jadwigę Nadolską, że należałoby doprecyzować obowiązki

seminarzysty w zasadach procesu dyplomowania tak, aby promotor mógł uzyskać

większe instrumentarium egzekwowania swoich poleceń w toku procesu

dyplomowania.



12.Przewodnicząca Rady Dydaktyczna zauważyła, że podczas egzaminu dyplomowego

zadawane są 2 pytania z toku studiów i 1 pytanie z pracy dyplomowej, które jest

ściśle związane z poruszanymi zagadnieniami podczas seminarium. Dr hab. Justyna

Miecznikowska zauważyła, że taka formuła pozwala uniknąć dwukrotnego

zadawania takiego samego pytania przez komisję studentowi.

13.Następnie głos zabrała Wiceprzewodnicząca dr Agnieszka Chmielewska, która

zauważyła, że w związku z zakończeniem ZIPu oraz pierwszego cyklu studiów

magisterskich należałoby dokonać ewaluacji i jeśli byłby potrzebne zmiany

programowe to należałoby je przyjąć uchwałą Rady Dydaktycznej.

14.Dyrektor dr Anna Ogonowska dodała, że uczestniczyła w spotkaniu władz Wydziału

Nauk Politycznych i Studiów Międzynarodowych ze studentami na kierunku

wspólnie prowadzonym z Centrum Europejskim – europeistyka II stopnia. Podczas

spotkania zaproponowano zamianę kolejności dwóch przedmiotów w programie

studiów oraz zmniejszenie liczby godzin w programie studiów.

15.Prof. dr hab. Jacek Wojnicki odniósł się do ewentualnych zmian w programie

studiów na kierunku europeistyka II stopnia zaznaczając, że każda zmiana musi być

dobrze uzasadniona, gdyż jest podlega kontroli biura ZIP.

16.Wobec braku nowych zgłoszeń w sprawach różnych Przewodnicząca Rady

Dydaktycznej zakończyła dyskusję nad punktem sprawy różne.

17.Przewodnicząca podziękowała wszystkim za wniesiony wkład do Rady Dydaktycznej

i zakończyła spotkanie.

Protokół sporządził: Alexander Parmee


